

Date:

Attn: Kuwait Clearing Company

State of Kuwait.

Subject: Electronic Transfer Service Application

Electronic Transfer Service (Trading)

Kindly transfer all outstanding cash amount due as a result of trading in the Kuwait Stock Exchange to my bank account below. Also, kindly provide The Bank with all outstanding cash amount to settle the due amounts through my Bank account.

Electronic Transfer Service (Dividends)

Kindly transfer cash dividends pertaining to me effective 2015 to my personal bank account noted below\*.

in accordance with the following conditions:

- I hereby concur that the following documented information are correct and in conformity with the supporting documents.
- I hereby authorize Kuwait Clearing Company in the issuance of instructions—the means by which it deems appropriate - to the bank to debit or Credit the due amounts - accrued as a result of trading - between my following specified Bank account and Kuwait Clearing Company's account with no liability falling in the Company towards other parties.
- I hereby commit before processing any trade in Kuwait Stock Exchange and acknowledge the existence of cash in my bank account sufficient for the payment of such operations (for electronic transfer service (trading) only).
- The Bank is entitled to reverse registry on the instructions of Kuwait Clearing Company without obtaining my approval for any amounts that have been transferred to my account and reverse this amounts to the Company's account.
- I hereby authorize Kuwait Clearing Company and the Bank to provide information relating to my uses to any other party as deemed necessary or when a sentencing/order is issued by a court.
- Kuwait Clearing Company and the Bank are entitled to end this service at any time without obtaining my approval.
- Neither Kuwait Clearing Company, nor the Bank, shall bear any responsibility whatsoever in respect of any loss I incur for the failure of the Bank or the Company to execute and implement these instructions for any technical reasons beyond its control, or because the Bank's refuses to process any of these instructions.
- The subscriber is entitled to end this service any time by notifying Kuwait Clearing Company and the Bank (5) working days prior to end date.
- In the case of cessation of activity or closure of my bank account, Kuwait Clearing Company has the right to reverse of the amounts transferred and deactivate this service.
- This application shall be executed in Arabic and English. If there is a difference or contradiction between the Arabic and English text of it, the Arabic text shall prevail.

- \* This service is exclusive for dealing on my Bank Account and Trading Account/ Business partner ID clarified below.
- \* Electronic Transfer Service (Dividends) is available only for shareholders in banks/issuers whom are registered in this service with Kuwait Clearing Company.
- \* One bank account can subscribe for trading and/or dividends payment.
- \* This service will be activated after two working days of receipt of this application.
- \* Both English and Arabic Names are required as documented in Trader ID.
- \* The Bank maintains the original signatories to this application from the client, and sends a certified copy thereof to Kuwait Clearing Company to be acted upon.
- \* A copy of the ID document shall be attached with this application.

Trading Acc. No.:	<input type="text"/>	رقم التداول:
Business Partner ID:	<input type="text"/>	هوية المشارك:
Name: (Arabic)	<input type="text"/>	الاسم: (باللغة العربية)
Name: (English)	<input type="text"/>	الاسم: (باللغة الإنجليزية)
ID No.:	<input type="text"/>	رقم الهوية:
<input type="checkbox"/> Civil ID		رقم مدني
<input type="checkbox"/> C.R.		سجل تجاري
<input type="checkbox"/> Passport		جواز سفر
Tel. No.:	<input type="text"/>	رقم الهاتف:
Bank:	<input type="text"/>	البنك:
Bank Account No.:	<input type="text"/>	رقم الحساب البنكي:
Signature:	<input type="text"/>	التوقيع:

For Bank use Only	لاستعمال البنك فقط
Signature verified by:	المصادقة على التوقيع:
Bank Stamp:	ختم البنك:
Date:	التاريخ:

الكويت في:  
السادة/ الشركة الكويتية للمقاصة.  
تحية طيبة وبعد،،،  
الموضوع: طلب اشتراك في خدمة التحويل الالكتروني

الاشتراك في خدمة التحويل الإلكتروني (التداول)

يرجى تحويل المبالغ المستحقة لي والناجمة عن بيع الأسهم بسوق الكويت للأوراق المالية إلى حسابي المصرفي أدناه، كما يرجى تزويد البنك بإجمالي المبالغ المطلوبة والناجمة عن عمليات الشراء ليتم تحويلها إلى حساب الشركة الكويتية للمقاصة من خلال حسابي المصرفي.

الاشتراك في خدمة التحويل الإلكتروني (الأرباح النقدية)

يرجى تحويل المبالغ المستحقة لي والناجمة عن الأرباح النقدية للشركات المساهم فيها اعتباراً من توزيعات عام 2015 إلى حسابي المصرفي المدون أدناه\*.

وفقاً للشروط التالية:

- أقر أن البيانات المدونة أدناه صحيحة ومطابقة للمستندات الثبوتية.
- أفوض الشركة الكويتية للمقاصة في إصدار التعليمات بالوسيلة التي تراها مناسبة إلى البنك لتحويل - إيداع أو خصم - المبالغ المستحقة نتيجة التداول بين حسابي لدى البنك وحساب الشركة الكويتية للمقاصة لديه، دون أنني مسؤولة على الشركة والبنك.
- ألتزم بأن تكون المبالغ النقدية بحسابي المصرفي كافية لسداد المبالغ المستحقة للشركة الكويتية للمقاصة قبل التداول بسوق الكويت للأوراق المالية (فقط لخدمة التحويل الإلكتروني (التداول)).
- يقع البنك إجراء عملية القيد العكسي للمبالغ التي تم تحويلها إلى حسابي بناءً على تعليمات الشركة الكويتية للمقاصة دون الرجوع إليّ.
- يقع للبنك والشركة الكويتية للمقاصة الإصحاح للجهات المعنية والضمانية عن كافة المعلومات المتعلقة بالتحويلات المصرفية محل هذه الخدمة.
- يقع للبنك والشركة الكويتية للمقاصة إيقاف أو إنهاء هذه الخدمة في أي وقت دون إبداء أسباب.
- لا تتحمل الشركة الكويتية للمقاصة ولا البنك أية مسؤولية عن أية خسارة قد تلحق بي نتيجة لأسباب فنية أو خارجة عن إرادتها أو إرادة البنك أو نتيجة لرفض البنك التعامل مع هذه التعليمات أو تنفيذها لها.
- في حالة رغبتني إنهاء هذه الخدمة - ألتزم بإبلاغ الشركة الكويتية للمقاصة والبنك بذلك قبل الوقت المحدد بخمسة أيام عمل على الأقل.
- في حالة وقف نشاط حسابي البنكي أو إغلاقه بحق للشركة الكويتية للمقاصة إجراء قيد عكسي للمبالغ المحولة وإلغاء هذه الخدمة.
- حذرت نسخ هذا الطلب باللغتين العربية والإنجليزية، وفي حال التعارض أو الاختلاف بين النصين العربي والإنكليزي له فإن النص العربي هو الذي يسود.

- \* تقتصر هذه الخدمة على التعامل بالحساب المصرفي وحساب التداول/هوية المشارك الموضحين بهذا الطلب.
- \* خدمة التحويل الإلكتروني للأرباح النقدية فقط للمساهمين في الشركات والبنوك ممن لديهم اتفاقية خدمة مع الشركة الكويتية للمقاصة.
- \* فقط رقم حساب مصرفي واحد يمكنه الاشتراك بالتداول أو/أو الأرباح النقدية.
- \* يتم تفعيل هذه الخدمة بعد يومي عمل من تاريخ هذا الطلب.
- \* ضرورة كتابة الاسم كما هو مدون بالهوية وذلك باللغة العربية والإنجليزية.
- \* يحتفظ البنك بالنسخة الأصلية لهذا الطلب الموقعة من العميل، ويرسل نسخة معتمدة منه إلى الشركة الكويتية للمقاصة للعمل بموجبها.
- \* يجب إرفاق صورة من مستند إثبات الهوية بهذا الطلب.